
 

PROTOKÓŁ  Nr VII/2019 

z obrad VII Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 26 czerwca 2019 roku. 

Obrady Sesji rozpoczęto ok. godz. 1000 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady VII Sesji Rady Gminy Augustów prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Augustów – Zdzisław Chmielewski. 

 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady powitał radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, mecenasa, 

kierownika GOPS – Tomasza Tomaszewskiego, Następnie Przewodniczący Rady 

stwierdził, że na 15 radnych zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 

radnych, a więc podejmowane uchwały będą prawomocne. Na otwarciu obrad byli 

nieobecni: 

1. Radny Marek Pieńczykowski 

2. Radny Karol Milanowski 

3. Radny Michał Szczepański 

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 40 osób. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. /czas rozpoczęcia – 02:30/ 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

- czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu – /03:40/ 

Pan Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 

proponowany porządek obrad VII sesji Rady Gminy następnie wprowadził zmiany. 

Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 28 maja 

2019 r. do 26 czerwca 2019 roku. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie powołania Zespołu do spraw wyboru ławników. 

b) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego 



 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Kolnica, w gminie Augustów 

 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/176/2017 z dnia 18 grudnia 2017 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Łąki wsi Kamień” w gminie Augustów. 
 

e) w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019 

5. Wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

7. Zamknięcie obrad Rady Gminy  

Za  porządkiem obrad byli wszyscy radni obecni na sali. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 3. 

 Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 28 

maja 2019 r. do 26 czerwca 2019 roku. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /06:16/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy – omówił międzysesyjną działalność. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Powiedział też, że do końca czerwca zostanie zrealizowana inwestycja 

,,Rozbudowa i przebudowa stacji uzdatniania wody wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą w Netcie Drugiej i Rutkach Nowych’’. Została zgłoszona do odbioru 

i będzie kosztowała 4 mln 200 tys zł. Wspomniał również, żeby racjonalnie 

korzystać z wody, ponieważ ze względu na warunki atmosferyczne są jej braki.   

W trakcie omawiania punktu na obrady przybył radny Marek Pieńczykowski.  

Ad.pkt.4  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /19:09/ 

a) w sprawie powołania Zespołu do spraw wyboru ławników. 

Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady omówił uchwałę. Powiedział, że do 

zespołu do spraw wyboru ławników wybrano 3 osoby. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 



 

b) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego.   czas rozpoczęcia rozpatrywania : /20:29/ 

Tomasz Tomaszewski – Kierownik GOPS omówił uchwałę. Powiedział, że w 

związku z nowelizacją ustawy prawo energetyczne, nadano radzie gminy 

kompetencję ustalenia w drodze uchwały wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. Wspomniał również o programie 500+, które dotyczy również 

pierwszego dziecka. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. Uwag nie zgłoszono. Imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Kolnica, w gminie Augustów. 

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /32:18/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów – omówił uchwałę. Powiedział, że 

do gminy zgłosiła się mieszkanka, która chce sporządzić na swoja działkę plan 

zagospodarowania przestrzennego.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uwag nie zgłoszono. Uchwała i 

imienny wykaz głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/176/2017 z dnia 18 grudnia 2017 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Łąki wsi Kamień” w gminie Augustów. 

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /34:32/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów – omówił uchwałę. Powiedział, że 

uchwała ta została podjęta w 2017 r. i prace nad tą uchwałą jeszcze trwają. W 

trakcie prac zaszła potrzeba, zgodnie z wnioskiem Wojewody, objęcia całej 

szerokości drogi, a nie tylko połowy. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. Uwag nie zgłoszono. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

e) w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019.                                        
czas rozpoczęcia rozpatrywania : /36:18/ 

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła uchwałę. Mówiła, że zwiększa 

się planowane dochody o 17.454zł z tytułu umowy najmu lokalu przy ul. Wojska 

Polskiego 51 w Augustowie (dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdział – 

70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami). W dziale 700- Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

kwotę 119zł przeznacza się na znaki informacyjne we wsi Rzepiski - zmiana 

funduszu sołeckiego. W dziale 710 –Działalność usługowa, rozdziale 71004 - 



 

Plany zagospodarowania przestrzennego kwotę 11.454zł przeznacza na 

sporządzenie planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Kolnica. 

W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 

75405 – Komendy Powiatowe Policji kwotę 6.000zł przeznacza dla Komendy 

Wojewódzkiej Policji na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu służbowego na użytek Komendy Powiatowej 

Policji w Augustowie. W dziale 926- Kultura fizyczna, rozdziale 92605 – Zadania 

w zakresie kultury fizycznej, kwotę 6.000zł przeznacza na zakup zewnętrznego 

sprzętu sportowego do wsi Rzepiski – zmiana funduszu sołeckiego.  

Uwag nie zgłoszono. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała oraz 

imienny wykaz głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Ad. pkt.5.  

Wolne wnioski. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /38:36/ 

 Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy powiedział, że wnioski na stypendia 

przyjmowane będą o 1 do 15 września w urzędzie Gminy Augustów. 

Marek Pieńczykowski – radny Gminy Augustów powiedział, że mieszkańcy gminy 

maąj problem z dojazdem do urzędu.  

Danuta Kulbacka – radna Gminy zapytała, czy można by było zwrócić się do 

miasta aby postawić bardziej widoczne tabliczki kierunkowe do PKP. 

Ad. pkt. 6.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /44:35/ 

Protokół został przyjęty 12 głosami przy jednym wstrzymującym się. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 7.  

Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Obrady zamknął Przewodniczący Rady ok. godz. 10.45 

 

 

 

 

                                                                          Przewodnicząca Rady Gminy 

 

     Ewa Frąckiewicz  
Protokołowała: 

 

Katarzyna Zyskowska 


